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REFERAT FRA STYREMØTE NR 3/2024 FOR EIDSVOLD DYKKEKLUBB 

TID: Mandag 08 april kl. 19.00       STED: Vognvegen 17, 2072 Dal 

 

Saksliste:  

Sak 13/24 Godkjenning av referat fra styremøte 04.03.24 – Godkjent 

Sak 14/24 Apparatdykkerkurs – økonomiplan  

- Styret anser det som viktig for rekruttering at det avholdes kurs i regi av 

klubben.  

- Forslag fra Geir innebærer at EDK registrerer seg som HMS-bedrift og 

arbeidsgiver, betaler arbeidsgiveravgift osv. Dette er administrativt krevende 

for styret (kurs, må rapportere til Arbeidstilsynet mm.), og innebærer i tillegg et 

veldig stort ansvar hva angår sikkerhet.  

- Et alternativ er at instruktørene oppretter et enkeltmannsforetak, som EDK kan 

kjøpe tjenester av.  

- Det må undersøkes noe mer rundt vilkårene knyttet til et ev. 

enkeltmannsforetak; forsikringer, kostnader knyttet til føring av regnskap, 

avlønning osv. 

- Styret må sørge for at det legges klare føringer for framtidig kursprofil, slik at 

dette blir ryddig og forutsigbart, uavhengig av kurstilbyder. Eks. føringer for 

«standardkurs». Dette kan framkomme av internkontrollen.  

- Formalitetene må innebære en klar rollefordeling: Instruktørene bør ha 

ansvaret for det faglige, styret planlegger og følger opp, samt er ansvarlig for 

det administrative og økonomiske.  



Beslutning*: Styret ønsker ikke å inneha noe arbeidsgiveransvar. Styret 

utarbeider en kurspakke basert på punktene over. Det settes av et eget 

arbeidsmøte til dette. I forkant av dette er det ønskelig at instruktørene 

oversender et grunnlagsdokument, med punkter til organisering/internkontroll, 

avlønning (estimert til 10 000 pr instruktør + reisekostnader) og antall 

kursdeltakere per kurs. Styrevedtak gjort i desember vedr. godtgjørelser må 

tas inn i dette arbeidet 

Dato for arbeidsmøte: Mandag 22. april 1900 på Moelven 

Sak 15/24 Status Eidsvollhallen – ROS-analyse 

Befaringen gikk veldig fint, og kommunen var fornøyd med EDKs ROS-analyse. Det 

vil bli gitt tilbakemelding til alle brukere torsdag 11.04.23. Det antas at svømmehallen 

vil bli åpnet igjen etter dette. Simon påtar seg ansvaret for utarbeidelser i tråd med 

egen sårbarhet knyttet til vår aktivitet i hallen, og sender bildedokumentasjon til 

kulturkonsulent.  

Styret ser nytten av å bruke ROS-analyse som verktøy knyttet til HMS, både i forhold 

til kursvirksomhet, aktivitet og båtkjøring mm. Styret tar mål av seg å utarbeide 

tilsvarende analyser knyttet til disse arenaene.  

Sak 16/24 Organisering av adgangskort Eidsvollhallen 

Erik har vært i kontakt med kulturkonsulent Ruth Sørum, som avventer svar fra 

teknisk vedr. HMS- og livredningskurs iht. foretrukken ordning for EDK. 

Sak 17/24 Kommende aktiviteter/turer 

- Horten 26. mai  

- Strandrydding 

- Skottevik 

Sak 18/24 Framdrift apparatdykkere 

Hva er det apparatdykkerne ønsker? Hva skal til for å få disse med på trening i 

vinterhalvåret, trene utendørs i sommerhalvåret osv. → sende ut en lenke med en 

«spørreundersøkelse»? Dette kan tas opp igjen på neste møte, da det er viktig at 

Joachim er til stede.  

Sak 19/24 Økonomi 

- Budsjettforslag/søknad støtte Skottevik – Styret synes søknaden er veldig 

ryddig, og er positive til å støtte klubben økonomisk, men ønsker å utsette 

vedtak til neste styremøte, da det per nå er usikkert hvor mye som kommer inn 

i bingomidler.  

 

- Status fra kasserer – vært liten aktivitet i det siste, mangler fortsatt noen 

innbetalinger. Hilde har purret. Det har også kommet noen utmeldinger.  



Sak 20/24 Eksterne møter 

- 18. april: Årsmøte i Eidsvoll Idrettsråd. Tone Mette og Erik møter.  

- Klubben ønsker å møte på OADKs årsmøte. Simon og Geir representerer. 

Erik sender mail og ber om bekreftelse på dato/invitasjon.  

Sak 21/24 Eventuelt 

- Ingen fra EDK kan representere på Dykketinget  

- Erik skal sende søknad om treningstimer i hallen, og ber om å få beholde de 

samme tidene som vi har per nå. Frist er 1. mai. 

- Den 22. april møtes Hilde og Erik 17.30 hjemme hos Hilde for å gjøre ferdig 

div. rapporteringer 

Arbeidsmøte avholdes mandag 22. april kl. 19.00 på Moelven 

Neste styremøte blir mandag 6. mai kl. 19.00 på Vognvegen 17, 2072 Dal 

 

 

 

 

 

For Eidsvoll Dykkeklubb 

Sølwi Jeantelle Kraus,  

Sekretær 

 

 

 

 

 

 

 

*Simon Mork erklærte seg inhabil i styrevedtak omhandlende apparatkurs, og frasto derfor å 

avgi stemme i denne saken.  

 


